
 

Záznam 
z mimoriadneho  zasadnutia Finančnej a majetkovej komisie pri MsZ v Trenčíne  konanej  

formou  videokonferencie   zo dňa  15.6.2022   
 
Prítomní členovia : MBA Peter Hošták PhD., Mgr. Ján Forgáč,  PhDr. Erik Kubička, Richard Ščepko,  
                               Ing. Mária Kebísková 
 
Neprítomný  :  Lukáš Ronec,  Mgr. Michal Moško     
 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Návrh na zmenu Programového rozpočtu mesta Trenčín za rok 2022 

 
 
1/  Otvorenie  
 
 MBA Peter Hošták PhD- otvoril predmetné zasadnutie , privítal prítomných a následne  bez  
                                          nových  návrhov prítomných dal  hlasovať o programe zasadnutia  
                                          
▪ Hlasovanie k programu :   Za : 4                   Proti : 0   Zdržal sa : 0 
 

 

2. Návrh na zmenu Programového rozpočtu mesta Trenčín za rok 2022 

 

 

MBA Peter Hošták PhD -  na úvod privítal Ing.arch. Martina Beďatša a dal mu slovo, aby odprezentoval 

prípravu a postup prác pri  plánovanej realizácii  mosta M3419 (Opatová). 

 

Ing.arch. Martin Beďatš - k  plánovanej realizácii  mosta M3419 (Opatová) uviedol: 

 

▪ jedná sa o most z Ostrova do  Orechového s cieľom prepojenia aj pre peších, cyklistov, 

s bezbariérovým riešením a slúžiaci aj na odľahčenie dopravy a vytvorenie vnútorného  dopravného 

okruhu  

▪ je to súbor viacerých stavieb- preložka cesty ku  železnici rekonštrukcia starého mosta, kde sa 

realizuje štúdia uskutočniteľnosti  -  má  byť  hotová v novembri  tohto roka   

▪ dali sme zrealizovať  dopravnú  štúdiu ,  ktorá okrem iného rieši  aj: 

- križovatku pri Old  Herolde s.r.o. - bude ju potrebné upraviť 

-  podchod z Ul. Kasárenskej  na Ul. Bratislavskú  

-  premostenie hrádze  Ul. M. Kišša  a lávkou nad Ul. Vlárskou v súbehu  so žel. premostením na  

    Ul. Kasárenskú  

       - súvisiacu križovatku n Ul. Vlárskej   

       - samostatný most 

-  križovatku na Ostrove 

       - parkovisko na okraji  Zamaroviec -  plánovaných 32 parkovacích miest 

 - úpravu Ul. Mládežníckej  

 - prístupnosť alúvia  

 - od pláže je most riešený tak, aby sa pod ním dalo prejsť  peši aj autom 

        - prepojí promenádu  medzi  kúpaliskom s areálom kempingu  

▪   most bol prezentovaný  v dvoch  variantoch   

- pilierový 

- zavesený 

 



▪ spracované  budú  obidve varianty, pričom finálna  varianta  bude   vzhľadom k  posudzovaniu 

vplyvu na životného prostredia  spracovaná  vo  variante závesného mosta  

 

Zároveň  uvedené  údaje  priebežne  prezentoval  komplexne vizualizáciou   širších vzťahov 

 

Diskusia : 

MBA Peter Hošták PhD  - sa spýtal  na časový rámec, či je možné to refundovať  z nejakých 

zdrojov a koľko stojí  realizácia projektu.  Zároveň sa spýtal , ak by sa preložka nezrealizovala ,akým 

spôsobom sa predpokladá  dopravné riešenie  na križovatke na  Ul. Rázusovej a Ul Študentskej   

Ing.arch. Martin Beďatš -k predmetným otázkam uviedol   že : 

▪ je to klasická vestníková  súťaž - dokumentácia je nastavená  na 3 stupne - územné rozhodnutie 5  

mesiacov , stavebné povolenie 5  mesiacov -  realizačný projekt -4  mesiace -  samozrejme  pri 

ideálnom stave.  

▪ počas Európskeho hlavného mesta kultúry, by sa ešte do toho  nemalo zasahovať, pričom práce  

na starom moste sa začne  pracovať v roku 2026  

▪ samozrejme sa chceme uchádzať o finančné prostriedky z fondov  EÚ. 

▪ situácia by mohla nastať aj taká, že tento cestný  most  by sa nerealizoval, ak by sme nezískali  

prostriedky z fondov  EÚ    

▪ do roku 2027  by sme ho chceli zrealizovať, prípadne  mať  čo  najviac urobené , kým sa  starý  most  

uzavrie, mohol by  byť už  počas rekonštrukcie starého  mosta v prevádzke 

▪ nie je dobré  mať postavený most  bez preložky.  Pri odstavení starého   mosta   bude úplné  ináč  

riešená doprava , pričom  križovatka na Sihoti   bude musieť byť riadená  svetelnou   signalizáciou       

▪ cena  mosta  sa teraz  odhaduje  na  11-12 mil. eur,  cena  môže  z časového hľadiska    realizácie 

stúpnuť  

▪ štúdia uskutočniteľností by mala byť ukončená do 28.novembra  tohto roka  a vtedy  budeme vedieť 

bližšie  termíny preložky  prieťahu a budeme mať  možnosť a priestor riešiť  križovatku  na Sihoti.  

 

Stanovisko komisie   :    berie na vedomie  informáciu o pripravovanej   investícii  do projektovej  

                                       dokumentácie  na  realizáciu mostného prepojenia do Opatovej  

 

 

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  5                        Proti : 0                         Zdržal sa : 0 

 

 

 

 

 Ing. Mária Capová  -  

 

1) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 3. Zimný štadión, položku MHSL m.r.o. 632: 

Energie, voda, komunikácie navrhujem znížiť o mínus – 74.000 €, t.j. na 310.000 €. 

2) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 3. Zimný štadión, položku MHSL m.r.o. 637: 

Služby navrhujem znížiť o mínus – 20.000 €, t.j. na 40.925 €. 

3) V programe 10. Životné prostredie, podprogram 1. Verejná zeleň, položku MHSL m.r.o. – 

Stredisko Soblahov, Brezina 635: Rutinná a štandardná údržba navrhujem znížiť o mínus – 

4.000 €, t.j. na 31.200 €. 

4) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 5. Mobilná ľadová plocha, položku MHSL 

m.r.o. 610: Mzdy navrhujem znížiť o mínus – 7.000 €, t.j. na 3.050 €. 

5) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 5. Mobilná ľadová plocha, položku MHSL 

m.r.o. 620: Poistné navrhujem znížiť o mínus – 2.400 €, t.j. na 1.120 €. 

6) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 5. Mobilná ľadová plocha, položku MHSL 

m.r.o. 637: Služby navrhujem znížiť o mínus – 1.600 €, t.j. na 1.000 €. 



7) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 5. Mobilná ľadová plocha, položku MHSL 

m.r.o. 632: Energie, voda, komunikácie navrhujem znížiť o mínus – 7.420 €, t.j. na 5.580 €. 

8) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 2. Dotácie na šport, položku 640: HK Dukla n.o. – 

dotácia na prenájom ľadovej plochy navrhujem narozpočtovať vo výške 108.100 €. 

9) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 2. Dotácie na šport, položku 640: FRYSLA Slovakia 

s.r.o. – dotácia na prenájom ľadovej plochy navrhujem narozpočtovať vo výške 2.080 €. 

10) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 2. Dotácie na šport, položku 640: Kraso Trenčín o.z.  

– dotácia na prenájom ľadovej plochy navrhujem narozpočtovať vo výške 6.240 €. 

Narozpočtovanie dotácie pre HK Dukla n.o. , FRYSLA Slovakia s.r.o. a Kraso Trenčín o.z. na 

prenájom ľadovej plochy, nakoľko z dôvodu rekonštrukcie Zimného štadióna P.Demitru nebude 

možné zabezpečiť tréningový a zápasový proces na mestskom štadióne. 

11) V bežných príjmoch, položku 312: Dotácia od Kreatívneho inštitútu Trenčín n.o. na Inštitút 

participácie navrhujem narozpočtovať vo výške plus + 52.000 €. 

12) V programe 9. Kultúra, podprogram 6. Európske hlavné mesto kultúry 2026, položku 600: Inštitút 

participácie navrhujem narozpočtovať vo výške + 52.000 €.  

Poskytnutie dotácie určenej pre vznik nového administratívneho útvaru v súlade s Bid Bookom. 
Cieľom Inštitútu participácie Trenčín je identifikovať a mapovať potreby miestnych obyvateľov, 
zbierať, analyzovať a vyhodnocovať súvisiace dáta a využívať ich v spolupráce so Živým kultúrnym 
labom, Kreatívnym inštitútom Trenčín a mestským úradom, ďalej zvýšiť mieru zapojenia kľúčových 
aktérov, organizácií a komunít, s cieľom rozšíriť možnosti participácie v sprístupnení kultúry 
a demokratizácií procesov mesta, posilniť informovanosť o aktívnom občianstve, kultúre, EÚ, 
inklúzii, participácii a životnom prostredí medzi občanmi, zaviesť participatívne  rozpočty na 
základných školách a v meste, zamerané na kultúrne projekty.  

13) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 
717: Priechody pre chodcov Inovecká – Dlhé Hony navrhujem zvýšiť o plus + 13.000 €, t.j. na 
61.000 €. Zvýšenie výdavkov z dôvodu aktualizovaného rozpočtu. 

14) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 

717: Úprava podjazdnej výšky pod mostom M3419 (Opatová) navrhujem zvýšiť o plus + 

51.000 €, t.j. na 175.500 €. Zvýšenie výdavkov z dôvodu potreby vybudovanie ochrany NN 

rozvodov, slaboprúdov a preložky vodovodu. 

15) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 

716: Križovatka Záblatie – napojenie na privádzač navrhujem zvýšiť o plus + 17.000 €, t.j. na 

67.000 €. Zvýšenie výdavkov z dôvodu zabezpečenia geodetických zameraní, hydrogeologického 

prieskumu a dopravnokapacitného posúdenia. 

16) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 3, prvok 3. Zimný štadión, položku 713: Kúpa 

informačnej kocky na Zimný štadión P.Demitru navrhujem narozpočtovať vo výške + 180.000 

€. 

17) V príjmových finančných operáciách položku 454: Prevod z rezervného fondu navrhujem zvýšiť 

o plus + 261.000 €, t.j. na 2.180.004 €. 

18) Pôvodné uznesenie k Návrhu na zmenu Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022:  

Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne schvaľuje       
1. Zmenu Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 v zmysle predloženého materiálu. 
2. Prevod z rezervného fondu vo výške 1.413.000 € na úhradu kapitálových výdavkov na 

vypracovanie projektovej dokumentácie Most Orechové, rekonštrukciu šatní na Zimnom 
štadióne P.Demitru a na kapitálové výdavky v súlade s Programových rozpočtom mesta 
Trenčín na rok 2022. 

 
Navrhujem zmeniť na: 
Mestské zastupiteľstvo v Trenčíne schvaľuje: 
1. Zmenu Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 v zmysle predloženého materiálu. 
2. Prevod z rezervného fondu vo výške 1.674.000  € na úhradu kapitálových výdavkov na 

vypracovanie projektovej dokumentácie Most Orechové, rekonštrukciu šatní na Zimnom 
štadióne P.Demitru, kúpu informačnej kocky na Zimný štadión P.Demitru a na kapitálové 
výdavky v súlade s Programových rozpočtom mesta Trenčín na rok 2022. 

 



19) V programe 6. Doprava, podprogram 2, prvok 1. Správa a údržba pozemných komunikácií, položku 

637: Služby navrhujem znížiť o mínus – 9.500 €, t.j. na 22.500 €. 

20) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 

717: Dodatočné stavebné úpravy prepojenia železničného mostu a cyklotrasy navrhujem 

narozpočtovať vo výške plus + 9.500 €. Narozpočtovanie akcie vyplýva z požiadavky 

cyklokomisie na úpravu cyklotrasy Ľ.Stárka: 

- prepojenie železničného mosta s hrádzou Ľ.Stárka 

- rekonštrukcia schodiska od hrádze smerom k Váhu 

 

 

21) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 4. Detské ihriská a oddychové zóny, položku MHSL 

m.r.o. 635: Rutinná a štandardná údržba navrhujem znížiť o mínus – 6.000 €, t.j. na 56.700 €. 

22) V programe 8. Šport a mládež, podprogram 4. Detské ihriská a oddychové zóny, položku MHSL 

m.r.o. 717: Závlahový systém v oddychovej zóne – námestie Rozkvet navrhujem 

narozpočtovať vo výške plus + 6.000 €.  

Vybudovanie závlahového systému v oddychovej zóne na námestí Rozkvet, ul. Šoltésová z dôvodu 

zabezpečenia závlahy trávnikov a ich udržania v trvale vyhovujúcom stave, ako aj dlhodobé 

udržanie zrevitalizovaného priestoru v zveľadenom stave – zabezpečenie dostatočnej zálievky 

novovybudovaných trávnikov počas celého roka. 

 

23) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 

717: Schody, chodníky a obrubníky Juh navrhujem znížiť o mínus – 15.500 €, t.j. na 110.827 

€. Zníženie na základe skutočného čerpania. 

24) V programe 6. Doprava, podprogram 3. Výstavba a rekonštrukcia pozemných komunikácií, položku 

717: Statická doprava Pod Sokolice navrhujem zvýšiť o plus + 15.500 €, t.j. na 191.100 €. 

Zvýšenie z dôvodu prác naviac pri búracích prácach. 

 

Diskusia : 

MBA Peter Hošták PhD – k bodu 11. a k bodu 12.predkladaného materiálu  sa spýtal , či  postup 

poskytnutia dotácie  je správny, nakoľko neziskovka nám poskytne  dotáciu , ktorú sme jej dali . 

 Požiadal  o písomné  stanovisko  a odôvodnenie uvedeného postupu.   

Ing. Mária Capová  - postup  je neštandartný, ale nevieme o dôvode, prečo by sme nemohli  dostať  od  

našej  neziskovky  dotáciu. 

MBA Peter Hošták PhD - zároveň  sa spýtal , koľko finančných príspevkov išlo  v tomto roku na EHMK.  

Ing. Mária Capová  - na EHMK  sa poskytlo   890 000 eur - časť ako príspevok na správu  a časť ako 

dotácia na projekty.  

Ing.Jaroslav Pagáč doplnil, že peniaze Inštitútu participácie slúžia teraz na to, aby tento administratívny 

útvar  vznikol, pričom peniaze sú  stále  ešte v EHMK , resp. v Kreatívnom inštitúte Trečín  n.o.  

MBA Peter Hošták PhD: vyjadril určitú  obavu, aby  nešli veľké  finančné prostriedky   na administráciu  

a podpora projektov bude neprimerane nízka. Odporúča, aby  to bolo vymyslené tak, aby obslužná 

stránka bola nízka a čo  najefektívnejšia  a finančné prostriedky  išli čo  najviac  do projektov 

 MBA Peter Hošták PhD: k bodu 17  predkladaného materiálu  sa spýtal k multimediálnej kocke , či už  

doslúžila. 

Ing. Jaroslav Pagáč - upresnil, že  multimediálna kocka nie vlastníctvom mesta ani Dukly Trenčín a.s., 

je vlastníctvom súkromnej osoby . Pôvodne novú multimediálnu kocku  mala zabezpečiť Dukla Trenčín 

a.s., ale  za súčasnej situácie  ju nevedia  finančne zabezpečiť a v zmysle uvedeného  vznikla  táto 

požiadavka.      

Ing. Richard Ščepko -  sa vyjadril, že si uvedomuje , že tam je síce  viac rokov, ale mal pocit, že funguje 

bez problémov a podľa neho  táto  investícia   nie je za súčasnej  situácie  tak potrebná   

MBA Peter Hošták PhD – sa spýtal či došlo k rokovaniu s majiteľom  multimediálnej kocky, tak aby 

sme  ju ešte   využili ?  

Mgr. Ján Forgáč  - uviedol , že sa  nerokovalo s vlastníkom  multimediálnej kocky, ideme však 

rekonštruovať  celý  štadión, štadión bude odstavený, aj  tak ju bude  nutné skôr alebo neskôr ju vymeniť, 



Predpokladá, že  majiteľ starej  multimediálnej kocky by bol určite rád , ak by tam zostala, ale ak  robíme 

takúto rekonštrukciu, tak by sme to mohli  využiť a vymeniť ju. 

Ing. Richard Ščepko-  podľa neho nie je to nutnosť, nepozná síce technický stav kocky, ale pokiaľ  plní  

svoju funkciu, mali by sme ju ponechať a zároveň  sa ušetria  finančné prostriedky v dobe , ktorá  nie je 

teraz vôbec jednoduchá. 

MBA Peter Hošták PhD-  najskôr je potrebné  skúsiť využiť  multimediálnu kocku, ktorá tam je, aj majiteľ 

môže byť  náchylný  na dohodu    

 

Stanovisko komisie   :     

 

1/  

odporúča schváliť  Návrh na zmenu  Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 

uvedenú v bodoch  1 až 10  

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  5                        Proti : 0                         Zdržal sa : 0 

 

2/  

 

  a/   žiada vysvetlenie navrhnutého mechanizmu spôsobu  financovania , pričom by uvedená 

        informácia bola poskytnutá  písomne pred termínom konania najbližšieho  MsZ    členom 

        FMK  

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  4                        Proti : 0                         Zdržal sa : 1 

  b/   odporúča pri  využívaní zdrojov  projektu EHMK  2020-2026  využiť  financie  určené  

        na  participáciu  vyváženým spôsobom, to znamená, v čom  najväčšej miere sa snažiť  
        podporovať participatívne  projekty a snažiť sa minimalizovať  výdavky na administratívu  
        a správu  a veci s  tým súvisiace  
         

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  4                        Proti : 0                         Zdržal sa : 1 

 c/   odporúča schváliť Návrh na zmenu  Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 

       uvedenú v bodoch  11 až 12 ako celok 

 

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  5                        Proti : 0                         Zdržal sa : 0 

3/  

odporúča schváliť  Návrh na zmenu  Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 

uvedenú v bodoch  13 až  15  

 

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  5                        Proti : 0                        Zdržal sa : 0 

4/  

neodporúča schváliť  Návrh na zmenu  Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 

uvedenú v bodoch  16, bod  17  vo výške  + 180 000 eur 

 

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  2                        Proti : 2                        Zdržal sa : 1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

5/  

odporúča schváliť  Návrh na zmenu  Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2022 

uvedenú v bodoch  19 až  24  

Hlasovanie k návrhu :                   Za :  5                        Proti : 0                       Zdržal sa : 0 

 

 
 
 
MBA Peter Hošták PhD 
       predseda FMK 

 
 
 
 
 
 
Zapísal  :    Ing. Ján  Margetín 


